
 
 
Materiel and Procurement Services / Services du materiel et des acquisitions 
Procurement Hub – Fredericton / Centre d’approvisionnement – bureau de Fredericton 
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop  
Fredericton (N-B) E3C 2M6 
 
 
 

30002995 
 
4 July / juillet, 2022 
 
 
Subject/ Object: INVITATION TO TENDER / APPEL D’OFFRES 30002995 - Partial 

Demolition and Rock Filling – Fishermen’s Small Wharf – Blanc Sablon, QC 
Démolition Partielle et Enrochement – Petit Quai des Pêcheurs – Blanc Sablon, QC 

 
ADDENDUM #2 / ADDENDA NO 2 

 
Further to the above- mentioned Invitation To Tender documentation previously forwarded to your 
firm, Addendum (#2) is hereby issued.  
 
 
Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné transmise à 
votre entreprise, l’Addenda no 2 est émis.  

 
 
A. BID CLOSING DATE 
 
DELETE 

 
On / le :   July 5, 2022 
 
 
 
INSERT 
 

On / le :   July 12, 2022 
 

Solicitation Closes / L’invitation prend fin 

 

At /à :   2 p.m. ADT (Atlantic Daylight Time)  

 

Solicitation Closes / L’invitation prend fin 

 

At /à :   2 p.m. ADT (Atlantic Daylight Time)  

 



 
 
 
B. QUESTIONS AND ANSWERS 
 
Question 1 : Is it possible to specify which parts of the work item 5.3 All Coming 0-300 mm is 
used to cover? To the plans no note indicates new all-coming. 

 
Answer 1 : 
 
Contractor can refer to demolition sections to assess the quantities of stone to be recovered. The 
documents are formulated in such a way to maximize recovery of materials in the existing works 
and the quantities must be validated by surveying. 
Stone in item 2.3 of specification section 01 29 00 – Payment and item 5.3 in bid form is intended 
to complete the backfilling of recovered stone areas in the planned works. 
 
 
Question 2 : Is it possible to specify the priority of the places of reuse of the ballast stone 
considering that the stone required to lift the receipts is a global payable item? 
 
Answer 2 : 
 
In specification section 01 29 00- item 1.4 – Wooden cribworks; the lump sum item includes 
supply and installation of all cribwork components, including the new ballast stone; the pedestrian 
access and the foundation for this access. Also refer to question 1.  
 
 
All other terms and conditions remain the same. 

 

 
A. Fermeture de l’Appel d’Offres 
 
EFFACER 



 

Solicitation Closes / L’invitation prend fin 

At /à :   14 h  (Heure avancée de l’Atlantique)  

 

On / le :   5 juillet 2022 
 

INSÉRER 
 

Solicitation Closes / L’invitation prend fin 

At /à :   14 h  (Heure avancée de l’Atlantique)  

 

On / le :   12 juillet 2022 
 

 
 
 
B. QUESTIONS ET RÉPONSES 
 
Question 1 : Est-ce possible de préciser quelles parties des travaux l’item 5.3 Tout Venant 0-300 
mm sert à couvrir ? Aux plans aucune note indique nouveau tout-venant. 
 
              

 
 
Réponse 1 : 
 
L’entrepreneur peut se référer aux coupes de démolition pour évaluer les quantités de pierre à 
récupérer. Les documents sont formulés de façon à maximiser la récupération des matériaux 
dans l’ouvrage existant et les quantités devront être validées par arpentage. 



La pierre du poste 2.3 de la section de devis 01 29 00 – Paiement et au poste 5.3 dans le 
bordereau de paiement est prévue pour compléter le remblayage des zones de pierre à 
récupérer dans l’ouvrage projeté.  
 
 
 
 
Question 2 : Est-ce possible de préciser la priorité des endroits de la réutilisation de la pierre de 
lest considérant que la pierre requis pour lester les encaissements est un item payable global ? 
 
Réponse 2 : Dans la section de devis 01 29 00- poste 1.4 – Encaissement de bois ; le poste 
global inclut la fourniture et la mise en place de tout les éléments de l’encaissement, y compris la 
nouvelle pierre de lest; l’accès piétonnier et la fondation pour cet accès.  Se référer également à 
la réponse 1. 
 

 

 

 
Tous les autres termes et conditions restent les mêmes. 
 

 


